
Zpráva o činnosti Sociálně zdravotní komise za rok 2022 

Předseda: MUDr. Božena Hofrová 

Členové:  Libuše Gasparová, Božena Zajacová a Jana Fridrichová 

První komise se konala již první týden v lednu, kdy jsem členky komise seznámila s plánem činnosti na 

rok 2022 a zároveň jsme rozhodly a doporučily Radě města dva zájemce na umístění do Domu 

s pečovatelskou službou. 

Druhé zasedání komise bylo ještě koncem ledna 2022, kdy jsme připravovaly zprávu pro Radu města. 

Byly jsme seznámeny s činností Klubu důchodců za rok 2021 - výroční zprávou Klubu důchodců a 

výroční zprávou Svazu tělesně postižených. 

V březnu nás seznámila vedoucí Pečovatelské služby Vracov s výroční zprávou PS Vracov. 

V květnu jsme se zabývaly situací ukrajinských uprchlíků ubytovaných ve Vracově, s jejich požadavky a 

nespokojeností, neboť očekávali větší komfort. 

V červnu nás dětská zdravotní sestra seznámila s problematickými rodinami a některými dětmi, které 

mají potíže s návykovými látkami. 

Pak jsme se sešly až v září po prázdninách před volbami.  

Po volbách jsme se sešly až v listopadu, kdy jsme se rozloučily s členkou komise a navrhly za další členku 

komise paní Boženu Zajacovou. 

V prosinci jsme byly seznámeny se změnou členů samosprávy v Klubu důchodců. 

 

 

Ve Vracově 03.02.2023  

 

 

 

 

předsedkyně sociálně zdravotní komise 

MUDr. Božena Hofrová  

 

 

 

 

 

 

 



Zpráva o činnosti Svazu tělesně postižených v ČR z.s. místní organizace Vracov za rok 2022 

 

Jsme svaz tělesně postižených občanů s různými typy civilizačních chorob a tělesného postižení. 

Organizace nejen sdružuje postižené občany, ale také zajišťuje a organizuje různé aktivity, které vedou 

k samostatnosti a snížení sociálního vyloučení. 

V roce 2022 jsme pro naše členy připravili přednášky a volnočasové aktivity. Naše aktivity jsou 

realizovány pravidelně v průběhu celého roku.  

Naše paměť, jak trénovat paměť. Zde spolupracujeme 8 x za rok s lektorem Z. Chourou, který je členem 

společnosti pro postižené s Alzheimerovou chorobou. 

Pracovní dovednosti, které probíhají 4x ročně, jsou také velmi zajímavé. Pracuje se zde s přírodními 

materiály a dochází k procvičování jemné motoriky prstů. 

V dubnu jsme uskutečnili rekondiční a rehabilitační pobyt v hotelu Litovel v Luhačovicích. Pobyt splnil 

svůj účel, jak po stránce fyzické, tak psychické. 

Každý měsíc probíhá trénink v kuželkách. Také se účastníme kuželkových turnajů např. v Kyjově a ve 

Svatobořicích-Mistříně. 

V říjnu proběhla přednáška MUDr. Boženy Hofrové na téma Chraňte si své zdraví (očkování proti 

chřipce a další). Přednáška byla velmi poučná. Paní doktorka také odpovídala na dotazy našich členů. 

V říjnu se také konal zájezd do Polska. 

Na závěr roku jsme uspořádali kateřinské a mikulášské posezení s pohoštěním a bohatou tombolou. 

Do tomboly přispěli, jak naši členové, tak i vracovští sponzoři. Vše proběhlo v dobré náladě. 

Všechny akce jsou dosti náročné, proto bych chtěla poděkovat všem, kteří se na těchto akcích podíleli. 

Tolik o činnosti a věřím, že za přispění náš všech se nám i nadále bude dařit. 

 

Vracov 2023 

 

 

 

Svaz tělesně postižených v ČR, z.s.  

Místní organizace Vracov 

Libuše Gasparová 

 

 

 

 

 

 



Zpráva o činnosti Klubu důchodců Vracov v roce 2022 

 

Samospráva klubu se schází na pravidelných schůzkách vždy první úterý v měsíci a podle aktuální 

potřeby. 

Hned 3. ledna 2022 se konala první vycházka do přírody a pak pravidelně každé první pondělí v měsíci. 

Vycházek se účastní 7 až 14 zájemců. 

V lednu se také poprvé v tomto roce vyráběly panenky KIWANIS pro kyjovskou nemocnici. Tuto činnost 

vykonává Klub důchodců již od roku 2012. Zhotovilo se již kolem 6000 panenek. K této činnosti se sešly 

některé členky klubu ještě několikrát během roku a budeme v této práci pokračovat. 

13. března se uskutečnil první společný výlet, a to do Čejkovic, čekala nás exkurze do výrobny čajů. 

Následovala návštěva firemní prodejny a kavárny. 

První cesta do Kroměříže na prodejní výstavu Flora byla 5. května a pak ještě 12. srpna a 2. prosince. O 

zájezdy do Kroměříže je mezi členy klubu velký zájem.  

Řadu let se koná jednou v roce setkání jubilantů. V letošním roce to připadlo na 8. května. Oslavenci 

se sešli v malém sále kulturního domu. Pro jubilanty bylo připraveno malé občerstvení. 

Podařilo se nám obnovit tradici zájezdů do termálních lázní. První zájezd byl v červenci do termálních 

lázní Lipót v Maďarsku a 27. října jsme navštívili Čalovo na Slovensku. 

V září vyhlásil Klub důchodců sbírku výtvarného materiálu pro dětské oddělení kyjovské nemocnice. 

Sbírka byla velmi úspěšná a vše předali členové samosprávy vedení dětského oddělení v Kyjově.  

V říjnu byl zahájen kurz Country tanců pod vedením lektorky z Milotic. Zájemci o tento druh zábavy se 

sešli v deseti lekcích. Měli možnost si procvičit své pohybové schopnosti, ale i paměť. Účastníci kurzu 

chtějí v této činnosti pokračovat i v letošním roce. 

3. prosince se konala po dvou letech výroční schůze Klubu důchodů. Hlavním bodem tohoto setkání 

byla volba nové samosprávy. 

Členy nové samosprávy byly zvoleni: František Marčík, Stanislava Marčíková, Anna Lopraisová, Marie 

Čejková, Božena Zajacová, Eliška Nováková a Stanislava Pirringerová. Na první schůzi samosprávy byl 

zvolen předsedou František Marčík, místopředsedkyní Božena Zajacová a pokladní Eliška Nováková. 

 

 

Klub důchodců 


